
PROTOKÓŁ Nr 16/2016 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych  

z dnia 9 grudnia 2016 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Górze przy 
ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 12.30. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji 
oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący posiedzenie Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 
wymaganego qworum, w składach wszystkich Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Kierownika Biura 
Planowania Przestrzennego Panią Małgorzatę Maśko-Horyzę, Joannę Izydorczyk Inspektora w Wydziale 
Oświaty, Pana Mieczysława Jarulanka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Pana Jarosława 
Szczęsnego z ZGKiM. Pana Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego 
Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów radnych.  
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia poczym 
odczytał porządek podany w zawiadomieniu. 

 
Po odczytaniu porządku, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Przewodniczący Zarządu poprosił o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku posiedzenie projektów 
uchwał w sprawach: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 
Zielona Góra – druk nr 231, 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Miasta Zielona Góra – druk nr 232, 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie statutu Centrum Usług Wspólnych w Zielonej Górze – druk nr 233, 
4) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Ochla-Żagańska w Zielonej Górze – druk nr 234, 
5) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ścieżki 

rowerowej w rejonie sołectwa Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 235, 
6) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 236, 
7) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk 237,  
8) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonej Górze – druk nr 238. 

 
Innych zmian nie zgłoszono.  
Prowadzący poprosił o przegłosowanie zgłoszonych projektów przez poszczególne Komisje. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia. Za wprowadzeniem projektów głosowało 9 
osób za. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za wprowadzeniem 
przedstawionych projektów uchwał. Za wprowadzeniem głosowało 8 osób. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
wprowadzeniem projektów uchwał do porządku. Za wprowadzeniem głosowało 8 osób,1 osoba wstrzymała się 
od głosu. 
 
Prowadzący poprosił o przegłosowanie całości porządku posiedzenia wraz ze zgłoszonymi projektami 
Porządek posiedzenia wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Zielona Góra – druk nr 231. 
Pan Jarosław Szczęsny na wstępie powiedział że ustawa nakazuje wszystkim samorządom, uchwalenie 
uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku, do tych czas obowiązywały dwie uchwały 
Miasta i Gminy, obecnie zadania te są ujednolicone, i obowiązują ogólne zasady na terenie miasta i byłej gminy. 



Przewodniczący Zarządu, dodał, że szczegółowo regulamin był omawiany na spotkaniu roboczym 30 listopada. 
 
Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały. 
Po dyskusji Prowadzący poprosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała 
się od głosu. 
 
2/  
Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały wydania opinii w sprawie opinii o projekcie uchwały w 
sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Zielona Góra -druk nr 232, 
 
Prowadzący spytał, czy są pytania.  
Pytań nie zgłoszono. Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący posiedzenie powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie statutu 

Centrum Usług Wspólnych w Zielonej Górze – druk nr 233. 

Pani Joanna Izydorczyk przypomniała że na ostatniej Sesji Radni przyjęli uchwałę o utworzeniu usług 

wspólnych, która będzie obsługiwała jednostki oświatowe na terenie Dzielnicy Nowe Miasto. Każda jednostka 

nowo utworzona musi mieć nadany Statut, 

 

Radny Krzysztof Wołczyński spytał czy będzie ogłoszony konkurs na Dyrektora tej jednostki. 

 

Pani Izydorczyk, odpowiedziała że tak, konkurs zostanie ogłoszony przez Prezydenta Miasta.  

 

Prowadzący spytał, czy są pytania.  

Pytań nie zgłoszono. Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 

 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 



4/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Ochla-Żagańska w Zielonej Górze – druk nr 
234. 
Pani Małgorzata Maśko-Horyza na planie skazała zakres planu, teren zostanie przeznaczony pod budownictwo 
jednorodzinne oraz techniczno-produkcyjne z możliwością prowadzenia usług, teren obejmie obszar 28,78 ha, 
teren jest w większości własnością prywatną. Plan jest zgodny z przyjętą w roku 2006 Strategią rozwoju Gminy. 
Szacunkowy koszt sporządzenia projektu planu to 15.000 zł brutto.  
 
Prowadzący spytał czy są pytania. 
Pytań nie zgłoszono. Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
5/  
Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla ścieżki rowerowej w rejonie sołectwa Drzonków w Zielonej Górze – druk 
nr 235. 
Pani Małgorzata Maśko-Horyza przedstawiła na planie przebieg ścieżki, która będzie biegła w kierunku, Zatonia, 
przez Kiełpin do Ochli. Koszt tego odcinka objętego zmianą planu wynosić będzie ok. 5 tys. zł. 
 
Prowadzący spytał, czy są pytania. 
Pytań nie zgłoszono. Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
6/ 
Prowadzący posiedzenie oświadczył, że kolejny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie 
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 
236, 
Przewodniczący Zarządu, wyjaśnił że ten projekt uchwały wynika z inicjatywy mieszkańców sołectwa Przylep, 
którzy rozdysponowali środki po przeprowadzonych przetargach na oświetlenie, z przetargów pozostało 80 tys. 
więc mieszkańcy decydowali aby w roku 2016 doświetlić jeszcze ulicę Szewską. 
 
Prowadzący spytał czy są pytania. 
Pytań nie zgłoszono. Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 



 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
7/  
Prowadzący posiedzenie oświadczył, że kolejny projekt uchwały ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 
przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 
usunięcia pojazdu – druk 237. 
Pan Jarosław Szczęsny, powiedział że zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym, samorządy są zobowiązane 
do ustalenia opłat za ich usuwanie oraz za przechowywanie. Opłaty są naliczane za każdą dobę pobytu pojazdu 
na parkingu strzeżonym. Następnie Pan Szczęsny przedstawił wysokość opłat przechowywanie pojazdów. W 
przypadku nieodebrania w ciągu 3 miesięcy pojazdu lub nieuiszczenia opłaty, po wycenie rzeczoznawcy 
samochód kierowany jest do sprzedaży w drodze przetargu, bądź przeznaczany do kasacji. Usuwanie i 
przechowywanie pojazdów odbywa się na parkingu Firmy, która wygrała w tej sprawie przetarg. 
 
Prowadzący spytał czy są pytania. 
Po dyskusji Prowadzący posiedzenia poprosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6 osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 5 osób, nikt nie był przeciw, 5 wstrzymało się od 
głosu. 
 
8/  
Prowadzący posiedzenie oświadczył, że ostatni projekt uchwały dotyczy zmiany statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Zielonej Górze – druk nr 238. 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Mieczysław Jerulanek, powiedział, że w związku z 
połączeniem miasta i gminy, a także przejęcia zadań Biura Pełnomocnika ds. rozwiązywania problemów 
alkoholowych, zmienia się zakres działania Ośrodka, a to wiąże się ze zmianą Statutu, na podstawie którego od 
1 stycznia 2017 będą tworzone nowe dokumenty wewnętrzne. 
 
Prowadzący spytał czy są pytania.  
Pytań nie zgłoszono. Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu 
 
Ad.2 
Spraw różnych nie zgłoszono. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
             
…………..…   …………………..             
 Ewa Fogiel               Jerzy Żetecki 


